
 NAŠE STATEČNÁ VLÁDA V KYJEVĚ 

... zajímavá fotoreportáž, přeposílám a předávám ... 

 

 

 

 

  Profesor Petr Fiala s širokým 
úsměvem slibuje, že se ČR s 
naprostým klidem připojí i do 
jaderné války. Já to tvrdím už 
skoro rok, že máme 
opravdu extrémně moudrého 
premiéra. 

 Jenom si nejsem jistý, zdali má 
mandát občanů ČR, zatáhnout 
naši republiku do jaderného 
konfliktu jenom kvůli svému 
přebujelému EGU.  

Stejně tak si myslím, že nemá 
mandát naprosté většiny obyvatel 

k tomu, aby naši republiku bezhlavě zadlužoval u mezinárodních bank jenom 
proto, aby mohl idiotsky cpát peníze do Ukrajiny – na úkor našich občanů. 

 

      Návštěva naší prokyjevské 
vlády dopadla skutečně na 
jedničku. 

 Na snímku vidíme ministra 
zahraničí, kterak si v 
poníženém předklonu podává 
ruku s hrdinou dnešních dnů – 
prezidentem Zelenským.  

Pozorný divák si jistě všimne 
obdivného pohledu ve zvlhlých 
očích našeho ministra.  

 

de
zin

for
mac

e



    

 

  Další ministr s profesorským 
titulem se lokajsky sklání k 
herci a komikovi Zelenskému.  

A zatímco Válek jezdí po 
světě, ptají se zákazníci našich 
lékáren, zdali má ministr tušení 
o tom, že se v ČR velmi 
obtížně shání antibiotika, 
ibalgin a nezřídka jsou 
problémy i s léky pro 
cukrovkáře.  

 Nedivil bych se, kdyby zrovna 
tato sorta léků mizela v černé 
díře zvané Ukrajina. 

 

     

 

 

 

 

 

 

 Nějakou dobu trvalo ministrovi zdravotnictví, 
než našel v Kyjevě nějaký rozbitý barák, aby 
se před ním statečně vyfotil.  

Ovšem patlal fotograf si nepohlídal v pozadí 
zcela neporušený mnohapatrový panelák.  

Zdalipak ten "rozstřílený" barák nebude jen 
ruina určená k likvidaci? Spekuluji. Ale Vl. 
Válkovi užitečně posloužil.  
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 Vláda se neuváženě 
nechala vyfotit v 
podzimním sluníčku se 
slunečními brýlemi s 
rukama v kapsách 
uprostřed v podstatě 
neporušeného Kyjeva. 
Jsem nevzdělaný, a 
proto nedokážu některé 
věci pochopit. Ale krutost 
války si představuji 
poněkud jinak!   

 

 Trošičku mi vrtá 
hlavou, že v těžce 
ostřelovaném Kyjevě 
bez problémů vystoupili 
na nádraží z vlaku naše 
vládní špičky, bez obav 
a s úsměvy na tváři. 

 A trošičku nechápu, 
proč válečný štváč 
Putin v klidu nechává 
důležité železniční uzly 

bez povšimnutí a místo toho směřuje svoje rakety téměř výhradně na dětská 
hřiště, jesle a školy a vraždí tak především a zásadně jen děti, ženy a nevinné 
starce, jak tvrdí naše média od rána do večera. 

 Že by to byl až takový parchant? 
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